

CHOLEENA DITULLIO CHRISTOPHER MACKAY

Tantramar Interactive

Tantramar Interactive Inc. is a web company with a difference. Rather than the standard computer science background, its founding partners brought together skills in drawing, painting, photography, communications and, yes, computers, to build a different kind of web company. As graduates of Sackville's Mount Allison University, they built a firm with a focus on clarity and usability, delivering web sites that are fast, easy to use and beautiful. They generate business primarily through word-of-mouth, and have worked with clients as diverse as Queen's University, Atlantic Ballet Theatre of Canada, Colorado-based Big R Manufacturing, and Business New Brunswick.

Tantramar Interactive Inc. est une société Web différente. Loin de s'être limités aux compétences informatiques traditionnelles dans le domaine, les partenaires fondateurs ont rassemblé des compétences en dessin, en peinture, en photographie, en communications et, évidemment, en informatique pour créer une nouvelle sorte de société Web. Diplômés de l'Université Mount Allison de Sackville, ils ont bâti une société qui mise sur la clarté et la convivialité, en offrant des sites Web qui sont rapides et faciles à utiliser, tout en étant visuellement agréables. L'entreprise est promue et se développe principalement de bouche à oreille, ce qui n'a pas empêché Tantramar Interactive de travailler avec des clients aussi diversifiés que la Queen's University, le Ballet-théâtre atlantique du Canada, Big R. Manufacturing du Colorado et Entreprises Nouveau-Brunswick.

THE ART
of
SUCCESS

L'ART
du
SUCCÈS



Atlantic Canada
Opportunities
Agency

Agence de
promotion économique
du Canada atlantique

Canada